
Darko Babalj 

Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1. Zašto Vijeće ministara BiH do sada nije dalo saglasnost za Pravilnik o unutrašnjoj 

organizaciji Agencije za prevenciju korupcije i koordinaciju borbe protiv korupcije? 

2. Kome je u interesu da opstruira rad Agencije u vremenu kada je korupcija jedan od 

najvećih problema u BiH? 

3. Da li Vijeće ministara BiH ne zna ili ne želi da radi posao za koji još uvijek prima 

plaću ili je možda nekome u Vijeću ministara BiH stalo da Agencija za prevenciju 

korupcije ili koordinaciju borbe protiv korupcije ne počne s radom?” 

 


